
                                                       
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                            
ΝΟΜΟΣ  ΛΑΡΙΣΑΣ                                       
ΔΗΜΟΣ ΦΑΡΣΑΛΩΝ                                         

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α

Από το πρακτικό   2  7  /2011   συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Φαρσάλων  

Στα Φάρσαλα και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα Παρασκευή 25 Νοεμβρίου 2011

και ώρα 8 μ.μ. συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Φαρσάλων, μετά από

την αριθμ. 12755/5-8-2011 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου (άρθρο 67 του Ν. 3852/2011),

για συζήτηση και λήψη απόφασης στο παρακάτω θέμα της ημερήσιας διάταξης.

ΘΕΜΑ 9  ο:   «Αποδοχή ή μη πρότασης της Λαϊκής Συσπείρωσης Φαρσάλων περί: “
Καταδίκης των χαρατσιών που αποστέλλονται στους δημότες μας, μέσω των λογαριασμών
της ΔΕΗ».

Αριθ. Απόφ. 349/2011

Πριν από την έναρξη της συζήτησης του παραπάνω θέματος διαπίστωσε ότι από τα 27

μέλη του Δ.Σ. ήταν:

            Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ   

Αντωνιάδης Νικόλαος (Πρόεδρος)                                                       

Μπαμπανίκας Δ. -Τσιάμπας Σπ. -Δερλός Κ. -Πουλαράκης Στ. -Ταστεμίρογλου Σ. -Νικολάου Β. 
Παπαγεωργίου Χρισ. -Γιαχνής Κ. -Παπαδόπουλος Α.  Συροπούλου Δ. -Παντούδης Ι. 
Φεγγίτης Δ. -Μολόχας Ασ.  -Θεοχάρης Τρ. -Γκίζας Δ. -Καπετάνος Χ. -Γκατζόγιας Ν.  
Κατσιαούνης Ε.  -Τριανταφύλλου Ν. -Αγγελακόπουλος  Δ. Γεώρ. 

Α Π Ο Ν Τ Ε Σ   Δασκαλόπουλος Δ & Μπαλατσός Ε. αν και κλήθηκαν νόμιμα δεν 

παραβρέθηκαν.

Ίφου  Μ.  -Αγγελακόπουλος  Κ.  Γεώρ.  &  Νταφόπουλος  Γ.  αποχώρησαν  από  τη

συνεδρίαση, μετά τη συζήτηση του 1ου θέματος και μέχρι τέλους αυτής.

Χατζημήτρος Αν.  αποχώρησε από τη συνεδρίαση μετά τη συζήτηση του 8ου θέματος

και μέχρι τέλους αυτής. 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο κ. Ευάγγελος Μπετχαβάς δημοτικός υπάλληλος για την

τήρηση των πρακτικών.

Ο Δήμαρχος κ. Αριστομένης Καραχάλιος προσκλήθηκε και παρέστη στη συνεδρίαση.

Για το παραπάνω θέμα της  ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος  διάβασε την πρόταση της 

Λαϊκής Συσπείρωσης Φαρσάλων περί: “ Καταδίκης των χαρατσιών που αποστέλλονται 

στους δημότες μας, μέσω των λογαριασμών της ΔΕΗ” και έδωσε το λόγο στον επικεφαλής 
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της παράταξης αυτής,  Μολόχα Ασ. ο οποίος ανέπτυξε την πρότασή του, και πρότεινε την 

έγκρισής της, από το Σώμα.

Ο Μπαμπανίκας Δημήτριος Αντιδήμαρχος πρότεινε να διαμορφωθεί από κοινού ένα 

ψήφισμα με τη συμμετοχή των επικεφαλής όλων των παρατάξεων κα στη συνέχεια να τεθεί σε 

ψηφοφορία.

Στην πρόταση αυτή δεν συναίνεσαι ο δημοτικός σύμβουλος Μολόχας Ασ. και το θέμα 

τέθηκε από τον Πρόεδρο σε ονομαστική ψηφοφορία . 

Καταψήφισαν την πρόταση οι δημοτικοί σύμβουλοι: Μπαμπανίκας Δ. -Τσιάμπας Σπ. 
Δερλός Κ. -Πουλαράκης Στ. -Ταστεμίρογλου Σ. -Νικολάου Β. -Παπαγεωργίου Χ. -Γιαχνής Κ.  
Παπαδόπουλος Α. -Παντούδης Ι.  -Συροπούλου Δ. -Φεγγίτης Δ. Τριανταφύλλου Ν.  
Αγγελακόπουλος Δ. Γεώρ & Αντωνιάδης Ν. (Πρόεδρος Δ.Σ.).

Υπέρ της πρότασης του συμβούλου Μολόχα Ασ. Ψήφισαν οι δημοτικοί σύμβουλοι: 
Μολόχας Ασ.  -Θεοχάρης Τρ. -Γκίζας Δ. -Καπετάνος Χ. -Γκατζόγιας Ν.  -Κατσιαούνης Ε. 

Ύστερα από τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά.

   ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΌ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Αφού έλαβε υπόψη του:

1) Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Μολόχα Ασ. και

2) Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι  (κατά πλειοψηφία)

Καταψηφίζει  την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Μολόχα Ασ. ενάντια στα  

χαρατσιών που αποστέλλονται στους δημότες μας, μέσω των λογαριασμών της ΔΕΗ.

,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,

Η παρούσα πήρε αύξοντα αριθμό 349/2011.

Το παρόν πρακτικό υπογράφεται ως εξής:

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

         Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                      ΤΑ ΜΕΛΗ

  Νικόλαος Αντωνιάδης                                                       (Ακολουθούν υπογραφές)

Ακριβές Αντίγραφο

Φάρσαλα 28-11-2011

Ο   Δ Η Μ Α Ρ Χ Ο Σ

ΑΡΙΣΤΟΜΕΝΗΣ  ΚΑΡΑΧΑΛΙΟΣ
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